



ថ្ងៃទី ១៨ ខែ មីនា ឆ្នាំ ២០២៤

ជូនចំពោះ ក្រុមគ្រួសាររបស់ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្ស៊ី៖

នៅពេលដែលយើងខិតជិតដល់ចុងបញ្ចប់នៃការជ្រើសរើសសាលាសម្រាប់ ឆ្នាំសិក្សា 2024-2025 យើងចង់ចែក រំលែកព័ត៌មានថ្មីៗដ៏សំខាន់អំពីអ្វីៗដែលកើតឡើងនៅសប្តាហ៍ខាងមុខនេះ។ ការប្តេជ្ញាចិត្តមួយដែលយើងបានធ្វើ ដើម្បីកែលម្អការជ្រើសរើសសាលាបន្ទាប់ពីឆ្នាំមុន គឺគាំទ្រដល់សិស្សដែលមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ ដែល មិនទទួលបានការផ្តល់ជូនក្នុងការទទួលបានកន្លែងនៅសាលាដែលមានកៅអីទំនេរ។ ដូច្នេះហើយ សិស្សដែលមានលក្ខ ណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ដែលបានចូលរួមក្នុងការជ្រើសរើសសាលាសម្រាប់ឆ្នាំសិក្សា 2024-2025 ហើយមិនបាន ទទួលបានការផ្តល់ជូននូវការចាត់តាំងសាលាដែលទទួលបានសិស្សដោយផ្អែកលើលក្ខណៈវិនិច្ឆ័យ ឬសាលាដែលទទួល សិស្សទូទាំងទីក្រុង ដែលពួកគេបានដាក់ពាក្យសុំចូលរៀន នឹងត្រូវបានគេផ្តល់ជាមួយនឹងសាលាដែលទទួល សិស្សដោយផ្អែកលើលក្ខណៈវិនិច្ឆ័យ ឬសាលាដែលទទួលសិស្សទូទាំងទីក្រុង ដែលមានកៅអីទំនេរ ហើយដែល ត្រូវតាមលក្ខណៈវិនិច្ឆ័យ។

**សិស្សដែលមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់គឺជាសិស្សថ្នាក់ទី 5 ដល់ទី 12 ដែលបានចូលរួមក្នុងការជ្រើសរើស សាលា ដែលបានដាក់ពាក្យសុំចូលរៀននៅសាលាដែលទទួលបានសិស្សដោយផ្អែកលើលក្ខណៈវិនិច្ឆ័យ ឬសាលា ដែលទទួលបានសិស្សទូទាំងទីក្រុងយ៉ាងហោចណាស់មួយ ដែលមិនបានទទួលការផ្តល់កន្លែង ហើយ៖**

- ត្រូវបានគេដាក់ក្នុងបញ្ជីរង់ចាំតែប៉ុណ្ណោះ **ឬ**
- បានបំពេញលិខិតដាក់ពាក្យ ហើយបានបញ្ចូលឯកសារជាមួយលិខិតដាក់ពាក្យទាំងអស់ តាមរយៈទំព័រ ហត្ថលេខា ប៉ុន្តែមិនបានដាក់ស្នើ **ឬ**
- បានផ្តល់ឯកសារអំពីពិន្ទុ និងវត្តមានអវត្តមាន ប៉ុន្តែមិនបានផ្តល់ព្រឹត្តិប័ត្រពិន្ទុដែលត្រូវការ មិនបានស្នើសុំ ការប្តឹងតវ៉ា ហើយដោយមូលហេតុនេះមិនបានទទួលការផ្តល់បញ្ជីរង់ចាំអ្វីមួយឡើយ។

សិស្សដែលមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់នឹងត្រូវបានគេផ្តល់ជាមួយសាលារៀនដែលមានកន្លែងទំនេរ ដោយ ផ្អែកលើសមត្ថភាពរបស់សិស្សក្នុងការបំពេញតាមលក្ខណៈវិនិច្ឆ័យរបស់សាលា។ ដំណើរការត្រួតពិនិត្យឡើងវិញ ក្រោយពេលចាប់ផ្តើមនេះនឹងមិនប៉ះពាល់ដល់ស្ថានភាពបញ្ជីរង់ចាំបច្ចុប្បន្នរបស់សិស្សណាម្នាក់ឡើយ។ ក្រុម គ្រួសាររបស់សិស្សដែលត្រូវតាមលក្ខណៈវិនិច្ឆ័យសម្រាប់ដំណើរការត្រួតពិនិត្យឡើងវិញក្រោយពេលចាប់ផ្តើម នេះ នឹងត្រូវបានទាក់ទងដោយផ្ទាល់ជាមួយនឹងព័ត៌មានលម្អិតបន្ថែម។

ទោះបីជាយើងចែករំលែកសារនេះជាមួយសហគមន៍ក្រសួងអប់រំទាំងមូលដើម្បីរក្សាតម្លាភាពជុំវិញការជ្រើសរើសសាលាក៏ដោយ សូមជ្រាបថា ដំណើរការត្រួតពិនិត្យឡើងវិញក្រោយពេលចាប់ផ្តើមនេះមិនពាក់ព័ន្ធគ្រប់គ្នាទាំងអស់នោះទេ។ មានតែសិស្សានុសិស្សដែលបានចូលរួមក្នុងការជ្រើសរើសសាលា និងត្រូវតាមលក្ខណៈសម្បត្តិខាងលើប៉ុណ្ណោះ នឹងទទួលបានការទំនាក់ទំនងបន្ថែមទៀតអំពីការត្រួតពិនិត្យឡើងវិញក្រោយពេលចាប់ផ្តើម។ គោលបំណងរបស់យើងគឺដើម្បីគាំទ្រដល់សិស្សដែលមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ទាំងអស់ ដែលបានជ្រើសរើសចូលរួមក្នុងការជ្រើសរើសសាលា ក្នុងការស្វែងរកសាលាដែលទទួលសិស្សដោយផ្អែកលើលក្ខណៈវិនិច្ឆ័យ ឬសាលាដែលទទួលសិស្សទូទាំងទីក្រុង ដែលស័ក្តិសមនឹងពួកគេ – ទោះបីជាវាមិនមែនជាជម្រើសទីមួយរបស់ពួកគេក៏ដោយ – ខណៈពេលដែលកំពុងបំពេញកៅអីដែលនៅទំនេរនៅសាលារបស់យើង។ យើងសូមឱ្យអ្នកស្វែងរកចម្លើយចំពោះសំណួរបន្ថែមរបស់អ្នកនៅ [គេហទំព័រជ្រើសរើសសាលា school selection website](#) ។

សូមអរគុណចំពោះភាពជាដៃគូរបស់អ្នក។ មតិកែលម្អ និងមតិយោបល់ពីក្រុមគ្រួសារមានតម្លៃណាស់ នៅពេលដែលយើងកែលម្អដំណើរការជ្រើសរើសសាលា។ តាមការរួបរួមគ្នា យើងត្រៀមក្មេងរបស់យើងឱ្យស្រមៃស្រមៃ និងសម្រេចបាននូវអនាគតដែលពួកគេចង់បាន។

ដោយសេចក្តីស្មោះស្ម័គ្រ

Ericka L. Washington  
ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្វីឡាដែលហ្វី  
អនុប្រធាន ផ្នែកចុះឈ្មោះ និងចាត់តាំងសិស្ស